
Referat af bestyrelsesmøde den 27. september 2023 

Deltagere: Mikael, Mia, Kenneth, Lene og Anne-Marie (referent) 

Barnevognsskur Håndværkerne går i gang i uge 40. Den eksisterende busk bliver midlertidigt flyttet. Trine 

har ønske til placering – det tager vi højde for, når skuret er opført. Lene sætter en pind, så de ved hvor de 

skal sætte den mens der bygges. 

Brandtjek Der arbejdes på sagen, vi afventer rapport om omfanget af brandsikring af 5. etage.  

Havedag - opfølgning Vi fik ikke fejet cykelskuret. Der er ryddet op på gårdtoilettet og der er plads til en 

hyndeboks, den køber Anne-Marie.  

Mia synes at gården trænger til at blive fejet. Anne-Marie taler med Hans Jørgen. 

Eventuelt  

Ukrudtsbrænder Mia efterlyste den på havedagen, det viser sig, at Hans Jørgen er ved at skifte slange på 

den, da der var en utæthed. Anne-Marie taler med Hans Jørgen. 

Affald Vi er ret gode til at sortere affald. Vi har ofte en tom container til restaffald. Mia taler med 

kommunen om vi i en prøveperiode kan tage en fra.  

Gensyn Bar Pernille W. har været i kontakt med kommunen om antal siddepladser. De må have 31 

siddepladser, og da de har langt flere, ville kommunen kontakte dem. Vi kan konstatere, at bænkene 

allerede er fjernet.  

Lyd i rør Pernille W. har igen lydgener fra rørene – vvs mener at det er pga. opstart af 

centralvarmeanlægget. Da lyden også var der i juni, kan det ikke kun skyldes dette. Mikael kontakter vvs. 

Økonomi Mikael orienterede om at vi har en god økonomi – pt. Har vi 1,7 mio. i banken. 

Næste møde afholdes onsdag den 25. oktober kl. 19.00 hos Lene. 


